
Spoštovani starši, skrbniki in donatorji, 

 

vaš visok odziv na dopise ge. ravnateljice nas je spodbudil, da se tudi sami oglasimo. In sicer z 
iskreno zahvalo za zaupanje. Vaša podpora, vprašanja in reakcije nam vsem staršem, ki smo se 
aktivirali v prvem sklicu Upravnega odbora Šolskega sklada OŠ Martina Konšaka, dajejo 
potrditev, da je bila odločitev pravilna.  

Sodelovanje mnogih staršev in zaposlenih poteka že leta in za to smo vam vsi zelo hvaležni. Tako 
zaradi pretekle podpore kot letošnje smo na dobri poti, da do konca tega šolskega leta 
zagotovimo vsa potrebna sredstva za izvedbo planiranih aktivnosti, kot so: 

• sofinanciranja šole v naravi za otroke iz socialno manj spodbudnih okolij (ocenjeno 
sofinanciranje 1.000 EUR); 

• kamp za nadarjene učence (ocenjeno sofinanciranje 800 EUR); 
• obisk pobratene šole v Kraljevem (ocenjena potrebna sredstva 500 EUR); 
• nagradni izleta za aktivne udeležence bralne značke (ocenjeno sofinanciranje 750 EUR). 

To šolsko leto je vodstvo šole s pomočjo vaših donacij že zagotovilo nakup laserskega gravirnega 
stroja in športnih dresov za šolska tekmovanja. Prav tako so uspeli pri občini zagotoviti začetna 
sredstva za sanacijo zunanjih igrišč. 

Seveda se tukaj načrti Šolskega sklada šele začnejo. Ne samo da bo naslednje šolsko leto 
ponovno za mnoge finančno prezahtevno, temveč tudi vi, starši in skrbniki, izkazujete želje in 
interes za vsebine, ki jih ministrstvo ali občina ne sofinancirata. Vse s ciljem, da našim otrokom 
omogočimo kar se da kvalitetno šolanje, ki ne nudi samo faktografskega pomnjenja informacij 
(»piflanja«), ampak tudi izkušnje in znanja, ki gradijo osebnost: 

• pomoč pri izobraževanju in vključevanju v aktivnosti za učence iz socialno manj 
spodbudnih okolij; 

• aktivnosti za nadarjene učence, mednarodna sodelovanja, neobvezne šole v naravi, 
raziskovalne dejavnosti, pevska šola, bazar …; 

• nakup nadstandardne opreme (učila, nadstandardno pohištvo, igrala, didaktične igrače, 
IKT, bralni kotički …); 

• zviševanje standarda pouka (zunanji predavatelji, umetniki …); 
• ureditev šolske okolice (preplastitev zunanjega igrišča, dodatna igrala …). 

Na prvem srečanju Upravnega odbora smo se dogovorili, da vse svoje aktivnosti transparentno 
prikažemo vsem zainteresiranim občanom. V ta namen bomo na spletni strani šole redno 
poročali o delovanju. Na njej najdete tudi vse pravilnike in poročila iz aktivnosti, ki so bile 
sofinancirane s pomočjo vaših sredstev: 

• podstran šolskega sklada: https://www.konsak.si/solski-sklad/ 
• poročilo o nakupu gravirnega stroja: https://www.konsak.si/nova-pridobitev-laserski-

gravirni-stroj/ 
• poročilo iz lanskega tabora za nadarjene: https://www.konsak.si/tabor-za-nadarjene-

ucence/ 
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Da bo teh življenjskih izkušenj in vsebin, ki rišejo nasmehe na obraze naših otrok še več, vas 
vabimo, da sodelujete z nami še naprej. Za tiste, ki še ne veste, kako podpreti projekte, vas 
vabimo na spletno stran šolskega sklada, kjer smo pripravili vse potrebne obrazce in razlage. 
Projekte lahko podprete osebno s pomočjo pristopne izjave (najdete jo v dopisu za starše), lahko 
jih podpre vaše podjetje (donatorska pogodba).  

Če želite podpreti samo enega od projektov (ali morda enega od otrok v vašem razredu), lahko to 
vpišete v namen transakcije. Šolski sklad si sicer pridržuje pravico, da lahko v primeru viškov 
sredstev le-ta naknadno prerazporedi.  

Če imate dodatna vprašanja, se lahko obrnete na vašega predstavnika staršev. Ob tem vas 
vabimo, da predstavnikom staršev tudi sami posredujete svoje pobude za projekte. Vse pobude 
bomo obravnavali na Upravnem odboru in jih poskušali uvrstiti v plan financiranja.  

Za zaključek bi še posebej nagovoril starše devetošolcev. Četudi vaši otroci šolo letos 
zapuščajo, je dobro, da ostanemo v stiku in tudi z vašo pomočjo dvignemo ugled naše šole. 
Verjetno se strinjate z nami, da nam je vsem prebivalcem Tezna pomembno, da bi imeli v svoji 
mestni četrti šole, vrtce in ostale javne ustanove, na katere bi lahko bili ponosni. Žal jih v tem 
trenutku ni veliko. In ker kaže, da država in občina tega stanja v bližnji prihodnosti ne bosta 
spremenili, smo se odločili, da začnemo tam, kjer imamo nekaj moči. A brez vaše podpore bo 
težje. 

Kot občane vas vabimo, da podprete šolo pri svojih prizadevanjih, če ne za dobro vaših otrok, pa 
za dobro ostalih, ki bodo naslednja leta uporabljali prostore in opremo, ki so jih pred njimi 
uporabljali tudi vaši otroci. Ali kot pravi grški pregovor, družba postane velika, ko starejši sadijo 
drevesa in vedo, da v njihovi senci ne bodo nikoli uživali. 

 

Vabimo vas, da skupaj posadimo ta drevesa za naslednje generacije. 

 

 

V imenu Upravnega odbora Šolskega sklada vas lepo pozdravljam, 

Matjaž Kovačič 
(predsednik UO ŠS) 

 

 


